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Interpelacja dotycząca stanu zaawansowania remontu ulicy Rowerowej 

W związku z kierowanymi do mnie pytaniami dotyczącymi remontu ulicy Rowerowej (na 

skutek mojego wniosku niniejsze zadanie zostało umieszczone w tegorocznym budżecie), proszę o 

szczegółową informację w przedmiotowej sprawie i udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Na jakim etapie znajduje się obecnie realizacja niniejszego zadania?

2. Czy do projektu przedstawionego mieszkańcom zostały wniesione jakieś uwagi?

3. Kiedy rozpocznie się przebudowa ulicy i jaki operat szacunkowy ma obecnie to zadanie?

4. Kiedy planowane jest zakończenie prac remontowych?

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 
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